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Člen Svazu měst a obcí ČR, DSO Heřmanoměstecko, Sdružení historických sídel Čech, Moravy a Slezska 

ZÁPIS 
jednání odborné komise Rady města č. 5/2018 

Komise cestovního ruchu, propagace a spolupráce s partnerskými městy,  

které se uskutečnilo 

v pondělí 11.6.2018 od 17:00 hodin  

v Multifunkčním centru města Heřmanův Městec 

(zasedací místnost1.patro). 
 

Přítomni: Mgr. Lucie Čapková, Jiří Volmut, Jana Plavcová, Michaela Dyčková, 

PharmDr. Tereza Machová, Pavel Čejka, Bohumil Starý 

Omluveni: Ing. Libor Kovačka 

Nepřítomni:  

1.  L. Čapková informovala členy komise o návštěvě zástupců partnerského města 

Běchyně, která se uskutečnila 31.5-1.6. v Heřmanově Městci. 

2.  Návrh koncepce cestovního ruchu 

Zaměstnankyně TIC dostaly za úkol zpracovat Koncepci cestovního ruchu 

v Heřmanově Městci. Bohužel nebyly zadány žádné bližší informace, které by 

umožnily zpracovat podrobnější dokument. Není znám plán ani krátkodobý, který by 

např. pokrýval období do podzimních voleb, ale není dán ani dlouhodobý plán např. na 

období 5 let, ze kterého by bylo patrné pořadí priorit, investiční i jiné záměry a 

případné cíle.  Např. jaký je záměr s budovou Medova, Starou radnicí,…..apod. 

Úkolem naší komise bylo vyjádření se k návrhu zpracované Koncepce cestovního 

ruchu. 

Členové komise se shodli, že v rámci možností byl dokument dobře zpracovaný a 

může sloužit jako podklad pro podrobnější rozpracování, které by mělo být provedeno 

některou z odborných firem, které se na tvorby koncepcí specializují. Současný návrh 

obsahuje obecný popis. Koncepce zpracovaná odbornou firmou by měla obsahovat 

podrobnou analýzu současného stavu, návrhy na zlepšení a plán finančního zajištění 

těchto návrhů. Koncepce by měla být zpracována odbornou firmou ve spolupráci 

s vedením města na začátku nového volebního období.  

3.  Jednání komise bylo ukončeno v 18.00 hodin, další jednání se uskuteční 11. září 

2018 v Multifunkčním centru. 

 

Zapsala: Mgr. Lucie Čapková, v.r. 

http://www.hermanuv-mestec.cz/

